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Referat fra KFU møte #1 22/23 (Årsmøte) 
 
Møtedato 27. september 2022 Møteleder Jan Tore Klemmetsen 

Møtetid:  Kl 19:00 – 21:00 Referent  

Møtested: Kommunestyresalen Neste møte Stormøte 17. oktober 2022 

Tilstede 

Ebbe Bergshaven (Langemyr), Gunnar Edv. Gundersen og Cecilie Svanberg 
(Landvik), Arild Hovda (Holviga barneskole), Gunnar Ødegaard (Fevik skole), Tonje Sti 
og Ruth Gudrun Seland Thue (Holviga ungdomsskole), Maren H Pedersen (Fjære), 
Ole Magne Torgrimsen (Grimstad ungdomsskole), Jan Tore Klemmetsen 
(Drottningborg ungdomsskole)  
 

Forfall  

Kopi til Anne-Grete Glemming (administrasjonen) 

 

Sak Beskrivelse Saksfremlegg Oppfølging 

01-
22/23 

Innkalling og 
dagsorden, samt 
valg av møteleder 

Godkjennelse av innkalling og dagsorden, samt 
valg av møteleder 
 
Vedtak: 
Innkalling og dagsorden godkjennes. 
 
Leder for årsmøte: Jan Tore Klemmetsen 
 
 

Estimert tid: 
5 min 

02-
22/23 

Årsmøtets 
oppgaver 

1) Gjennomgang av foreningens vedtekter 
(vedlagt innkalling) 
 
Vedtak: 
Årsmøte gjennomgikk foreningens vedtekter 
,sist oppdatert 19.10.2021 
 
  

Estimert tid: 
10 min 

03-
22/23 

Årsmøtets 
oppgaver 

2) Behandle innkomne forslag 
 
Forslag til vedtak:  
Ingen innkomne forslag. 
 

Estimert tid: 
0 min 

04-
22/23 

Årsmøtets 
oppgaver 

3) Vedta møteplan for inneværende skoleår 
Møteplanen bør ta hensyn til møtetidspunkter 
for oppvekst- og utdanningsutvalget 
 
Vedtak: 
 
Styret vedtok følgende møteplan: 
Oktober 2022: 27. oktober 
November 2022: 16. november 
Januar 2023: 18. januar 
Mars 2023: 14. mars 
Mai 2023: 9. mai 

 
 
 

Estimert tid: 
10 min 
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05-
22/23 

Årsmøtets 
oppgaver 

4) Valg 
Styrets medlemmer velges for en periode på 1 
år. Et styremedlem kan sitte i flere perioder. 
Det skal tilstrebes å oppnå kjønnsbalanse i 
styret. Styrets funksjonstid følger skoleåret. Av 
hensyn til kontinuitet i foreningens arbeid sitter 
styrets leder og nestleder inntil de avløses av 
nyvalgt leder og nestleder. 
 
Vedtak:  
Leder: Jan Tore Klemmetsen 
Nestleder: Gunnar Edvard Gundersen 
Sekretær: Ruth Gudrun Seland Thue 
 
Styremedlemmer  
(Grimstadskolens FAU representanter): 
 
Holviga barneskole 1-7: 
Arild Hovda / arildogmarte(a)gmail.com 
 
Holviga ungdomsskole 8-10: 
Ruth Gudrun Seland Thue / 
ruthgudrun(a)gmail.com 
Tonje Sti / Tonje.sti(a)gmail.com 
 
Drottningborg ungdomsskole 8-10: 
Jan Tore Klemmetsen / jtk(a)partnerenergy.no 
 
Landvik 1-7:  
Gunnar Edvard N Gundersen / 
gunnar.edvard(a)me.com 
Cecilie Svanberg / cecilie(a)henriksen-
snekkeri.no 
 
Grimstad ungdomsskole 8-10: 
Ole Magne Torgrimsen / olemtorg(a)hotmail.no 
Siw Penny Silvik / s-penny(a)online.no 
 
Fjære barneskole 1-7: 
Morten Hoveland / 
morten.hoveland(a)outlook.com 
 
Maren H. Pedersen / 
maren(a)berntsen.no 
 
Fevik skole 1-10: 
Gunnar Ødegaard /  
gunnar.odegaard(a)grimstad.kommune.no 
 
Langemyr skole:  
Ebbe Bergshaven / 
ebbe.bergshaven(a)bergshav.no 
 
Frivoll 1-7: 
Ikke tilstede. Oppdateres senere. 
 
 

Estimert tid: 
10 min 
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Jappa 1-7: 
Ikke tilstede. Oppdateres senere. 
 
Hesnes montesorri 1-7: 
Ikke tilstede. Oppdateres senere. 
 
 

06-
22/23 

Orientering fra 
administrasjonen 

Administrasjonen informere om status og pågående 
saker 
 

• Generell status i Grimstadskolen  
(Økonomi, budsjettprosess mv) 
 

• Skolestruktur 
 

• Ressursallokeringsmodellen 
 

 
Anne Grete informerte om administrasjonens og 
dens fokus p.t. Presentasjon vedlagt som vedlegg 
til referat.  
 

Estimert tid: 
20 min 

07-
22/23 

Aktuelt fra FAU-ene Hvert respektive FAU informerer om sitt arbeid.  
Status og prioriteringer 
 
Holviga barneskole: 
Første dag på modulskole forrige 19. sept, pr 27.9 
er det mange mangler. Mangler knyttet til tavler / 
utstyr, samt trafikksikkerhetsmangler som må tas 
tak i.  
 
Har ikke hatt første møte i FAU i høst, men hatt et 
møte for å hi høringssvar til skolestruktursaken. 
 
Glad for nytt modulbyggskole – god plass. 
Dimensjonert for 418 elever, skal være der i 3 år.  
 
Holviga ungdomsskole: 
Har konstituert FAU. Ikke behandlet saker. 
  
Positivt med bedre plass etter at barneskolen flyttet 
ut av lokalene.  
 
Drotningsborg ungdomsskole: 
Konstituert FAU. Første møte avholdt.  
 
Landvik:  
Har hatt to FAU møter. Valgt saker; skole-hjem 
samarbeid, trafikksikkerhet, kretsgrenser en 
prioritert sak og skoleøkonomi (mistet mange 
miljøarbeidere) 
 
Grimstad ungdomsskole: 
Konstituert og hatt et møte. Trafikksikkerhet, 
dysleksivennlig skole (lærere mangler kompetanse) 
 
Store nedskjæringer på miljøarbeiderne. 

Estimert tid: 
20 min 
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Fjære barneskole: 
FAU har hatt et møte. Første sak, ny skole. Ny 
skole er forsinket med et år, men nytt skolebygg ser 
veldig bra ut. Gleder oss til ny skole.  
 
Fjære skole kommer skjevt ut ift 
ressursallokeringsmodellen.  
 
Trafikk som en sak; fylket er i gang med å ordne 
gangfelt, ny belysning, asfaltering mv vil bidra til økt 
sikkerhet.  
 
Gladsak 2; Mye folk på sommerfest og 17. mai. 
FAU har gitt 100 kr pr elev til klassekassene, og 
300 kr pr elev til 7. trinn. 
 
Fevik skole 1-10: 
Konstituert.  
 
Langemyr skole:  
FAU er satt. Økonomi og synlighet. Føler oss veldig 
eierløse. Eierskapet er delt mellom flere kommuner.  
 
Innleid skolebyggkapasitet er ikke med i 
vurderingen av skolebyggmassen i 
skolestruktursaken. Bygget er gammelt – det er 
dårlig kapasitet for dusj for ansatte (1 dusj) og 
toalettfasiliteter.   
 
Frivoll: 
Ikke til stede.   
 
Jappa: 
Ikke til stede. 
 
Hesnes Montessori: 
Ikke til stede.  
 
Eide:  
Ikke tilstede: 
 
 
 

08-
22/23 

Informasjon fra 
fjorårets KFU  

Kontinuitet 
For å sikre kontinuitet informerer fjoråret KFU om 
sitt fokus, prioriteringer og arbeid i skoleåret 2021-
2022. 
 
Vedtak: 
KFU fortsetter fokuset fra i forrige skoleår som var 
fokus på kvalitet og likhet i Grimstadskolen. 
 
Det er KFU sin oppfatning at fakta knyttet til 
situasjonen i Grimstadskolen ikke når de politiske 
fora godt nok. KFU skal derfor i år ha et fokus på å 

Estimert tid: 
10 min 
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bistå med å løfte frem et reelt bilde av situasjonen i 
Grimstadskolen. 

Info om stormøte 
Stormøte avholdes 17. oktober 2022 kl. 17:30 på 
Kreativt møtesenter (Terje Løvås vei 1).  

Møtet er for alle FAU representanter, samt rektorer i 
Grimstasskolen. 



VELKOMMEN TIL :  

 STORMØTET 
 FOR FAUENE I GRIMSTADSKOLEN 

17. OKTOBER 2022

17.30 - 

17.45 - 

18.00 - 

18.30 - 

19.25 - 

19.45 - 

20.30 - 

PROGRAM :  

Grimstad kommunale foreldreutvalg (KFU) inviterer til årets 
stormøte for FAUene i Grimstads barne- og ungdomsskoler!  

Her vil du blant annet bli oppdatert på de store prosjektene i 
Grimstadskolen og få en arena for å dele erfaringer med andre 
FAUere. I tillegg håper vi å bidra til inspirasjon og engasjement i 
utførelsen av dette viktige vervet. 

Møtet er for alle som er FAU-medlem eller varamedlem. 

KFU består av FAUene i kommunen, og skal blant annet bidra til 
reell foreldremedvirkning i Grimstadskolen og kompetansebyg-
ging for FAUene.  

Registrering og mingling 

Velkommen og 
informasjon om KFU 

Hva er FAU? 

- Årshjul
- Eksempler på hvordan

FAU jobber

Nytt om Grimstadskolen 

Administrasjon i Grimstad 
Kommune informerer 

Pause - m/ Kaffe og noe søtt 

OU - Hvem er vi og 
hvordan jobber vi? 

Slutt 

Møtet er 17. Oktober i Kreativ Møtesenter, Terje Løvås vei 1, 
Grimstad (gratis parkering foran bygget etter kl. 16),   

Deltakelse er gratis. 
For påmelding vennligst klikk på linken under: 
https://forms.gle/J9qayeUfVA7zTbNk6  



grimstad.kommune.no

KFU 27.09.22

Informasjon fra 
oppvekstsektoren

Kommunalsjef Anne-Grete Glemming



grimstad.kommune.no

1. Generell informasjon – organisasjon og drift

2. Økonomi / budsjettprosess (inkl. ressursallokeringsmodellen)

3. Status oppfølging av kommunestyrets vedtak knyttet til skolestruktur

Agenda



z

NASJONALE FØRINGER

BARNEVERNREFORMEN, ny barnevernlov

«LAGET RUNDT BARNET»

Omtales som OPPVEKSTREFORMEN

Vi samler tjenestene rettet mot barn, unge og deres familier i en 

sektor – oppvekstsektoren



LAGET RUNDT BARNET – TIDLIG INNSATS OG SAMHANDLING

BUF, stab, 
NAV m.fl.

Barnehage 
og skole

Familien og 
nærmeste 
nettverk

Barnet / 
eleven



z

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

- - - - - - - - - - - - - - - -

Oppvekstsektoren i Grimstad

Helsesykepleier –

og 

jordmortjenesten
Barnehage Barneskole Ungdomsskole

Barnevern

PPT 

- tidlig innsats og faglig rød tråd, fra unnfangelse til voksen - på tvers av tjenester og lovverk

VGS

Fam. senteret (terapeuter, PMTO, evt. kom. psykolog, rådgivning) 

Stab oppvekst

Kvalifiseringstjenesten

Helsesykepleier- og jordmortjenesten

Spesialpedagoger

Høyere utd.





GJENSIDIGE FORVENTNINGER

Grimstad – med viten og vilje

ÅPENHET for nye ideer, erfaringer og utvikling

REDELIGHET vi er ærlige og vil hverandre godt

RESPEKT er utgangspunkt for all samhandling

MOT vi våger å utfordre oss selv og hverandre

ALLES ANSVAR





HMS, INTERNKONTROLL, 

SYKEFRAVÆR



Kvalitet og 
internkontrollsystem

• Melding av avvik og uønskede
hendelser

• Behandles i linja

• Rapporter

• Gir mulighet for oppfølging

• I utgangspunkt i linja

• Dokumentbibliotek

• Automatisk revisjon ved korrekt bruk

STRUKTUR

• Kommunenivå

• Sektor

• Enhetsnivå

VIKTIG Å MELDE INN BÅDE 
UØNSKEDE OG GODE HENDELSER



Pr. august 2022

Totalt antall meldinger: 463

Kvalitetsmeldinger: 254

• Adm. tjenester: 59

• Informasjonssikkerhet: 4

• Skole: 142

• Barnevern: 18

• Barnehager: 10

• Helsetjenester: 20

• Vernerunde: 1

HMS meldinger: 209

Pr. september 2022

Totalt antall meldinger: 551

Kvalitetsmeldinger: 292

• Adm. tjenester: 63

• Informasjonssikkerhet: 5

• Skole: 169

• Barnevern: 18

• Barnehager: 16

• Helsetjenester: 20

• Vernerunde: 1

HMS meldinger: 259

Lav risiko 69

Middels risiko 227

Høy risiko 260



Sykefravær 



Totalt sykefravær pr.md.

Utvikling sektorvis siste 7 måneder



Korttid / langtid pr. sektor i august



AKTUELLE SAKER OG 

LEVERANSER NÅ



• Tilstandsrapport

• Skolestruktur

• Skoleutbygginger

• Revidering av ordensreglement for skolene

• Høringer

• Budsjettprosess

• 2. tertialrapportering

• Tilsyn – Barnevernet

• Forvaltningsrevisjoner (innkjøp)

• Revisjon av samfunnsdelen av kommuneplanen

• Agder: «prosjekt» helhetlig oppfølging av risikoutsatte barn og familier

• Visma Flyt Sikker Sak Skole

• Startet arbeidet med å få på plass kommunens plan for forebyggende arbeid

• Ordinære driftsoppgaver
• Krevende enkeltsaker
• Stor mengde innsynsbegjæringer
• Sårbarhet knyttet til nøkkelkompetanse
• Følge opp satsinger

• Oppfølging og implementering av organisasjonsendringer
• Veldig viktig, men ressurskrevende



ØKONOMI 



Hovedtrekk

• Resultat – 23,9 mill. kr (-25,6)

• Driften samlet sett i minus

• Finansområdet – 9,8 mill. (-15,3)



Hovedtall

• Helse og omsorg – 13,3 mill. kroner (-8,9)

• Oppvekst +0,9 mill. kroner (+1,1)

• Samfunn og miljø -1,8 mill. kroner (-1,2)

• Kommunikasjon, kultur og næring +0,5 mill. kroner (balanse)

• Stab +0,1 mill. kroner (+0,1)

• Fellesområdet -0,4 mill. kroner (-1,6)

• Finans -9,8 mill. kroner (-15,3)



BUDSJETT- OG ØKONOMIPLANPROSESS



Jobber etter egen fremdriftsplan

• Alle enheter leverer ROS analyser – tendensen er:

• Personell / slitasje / vikarbruk

• Kompetanse og sårbarhet

• Utstyr / læremidler / lisenser

• Bygg (manglende vedlikehold mm)

• Enkeltvedtak / spesialundervisning

• Mer ressurskrevende elever

• Ressursallokeringsmodellen har blitt gjennomgått

• Enighet om selve modellen, men diskusjon om selve rammen til sektoren

• Siste innspurt for å få på plass det vi vet – inn i budsjettmodulen

• Nye oppgaver og nye behov – nye krav

• Prioriteringer 

• Skrive tekstdokumentet

• Saldering 



POLITISK SAK KNYTTET TIL VALG AV FREMTIDIG 

SKOLESTRUKTUR 



Kommunestyrets vedtak 21.06.22 

Kommunestyret ønsker en fremtidsrettet skolestruktur, og det er nødvendig å vurdere tilstand og 
kapasitet ved dagens skoler. Saken og analysegrunnlaget med vedlegg legges ut til høring. 
Innspill til høringen skal gi svar på følgende:

• En effektiv og fremtidsrettet skolestruktur som tar hensyn til demografisk og økonomisk 
bærekraftig utvikling.

• Pedagogiske fordeler og ulemper ved de ulike avgjørelser

• Riktig dimensjonering av Holviga nye barneskole.

• Etablering av en internasjonal skole og ev. plassering av denne.

Høringsfrist settes til 15. september 2022.

Kommunestyret ber kommunedirektøren til neste møterunde om en utvidelse av saken hvor man i 
tillegg presenterer et alternativ hvor Frivoll skole videreføres med et forsvarlig pedagogisk og 
fysisk tilbud. I tillegg bes det vurdert en utvidelse av Jappa skole.

Prosessen med å endre skolekretsgrenser starter umiddelbart etter kommunestyrets vedtak 
høsten 2022.



Videre prosess

• Tolkning og avgrensing

• Analyserapporten har vært på høring med frist 15.09.22 – ca. 25 høringssvar

• Det lages en tilleggsutredning til opprinnelig rapport med omtrent følgende innhold:

• Utvidelse av Jappa skole

• Ny skole på Frivoll

• Total renovering av Frivoll skole

• Komparative analyser mot anbefalt løsning ( i analyserapporten)

• Pedagogisk teknisk tilstand for tilleggsutredningene

• Barnet beste

• Etablering og plassering av internasjonalt skoletilbud

• Oppsummering av høringsuttalelser

• Drøftinger og anbefalinger

• Konklusjon 

• Spørsmål og avgjørelser knyttet til skolekretsgrenser kommer etter at skolestruktur er behandlet 
og vedtatt

• Dette må forankres i egen forskrift og er underlagt egne regler

• Behandlinger: OU 01.11.22  Kommunestyret 08.11.22



grimstad.kommune.no

Takk for oppmerksomheten




